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生日快乐英语简短祝福短信（精选31篇）生日快乐英语简短祝福短信 篇1　　1、我们祝你欢庆这一天，愿你生日的快乐与分俱增！ 　　We wish you a happy birthday and a happy birthday to you!
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　　1、我们祝你欢庆这一天，愿你生日的快乐与分俱增！
　　We wish you a happy birthday and a happy birthday to you!
　　2、热烈祝贺你的生日，愿生日中最美好的一切属于你！
　　Warm congratulations on your birthday. May the best of your birthday belong to you!
　　3、祝你生日快乐！愿生日带给你的欢乐中蕴涵着一切美好！
　　Happy birthday to you! May your birthday bring you joy and happiness!
　　4、是庆祝你生日的时候了，祝福美丽、聪颖的你生日快乐！
　　It\'s time to celebrate your birthday, bless you, beautiful bright Happy birthday!
　　5、为庆祝你跨越二十岁，我们准备了一个盛大的生日宴会。
　　We prepared a grand birthday party for you to celebrate twenty years of age.
　　6、生日快乐！愿这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
　　Happy birthday! May this special day fill your hour with joy.
　　7、愿你的生日带给你无限快乐的一年，请接受我的生日祝福！
　　May your birthday bring you joy and happiness in the year to come, please accept my birthday wishes!
　　8、愿你的生日是对生命的歌颂，祝健康快乐，事业蒸蒸日上。
　　May your birthday be a celebration of your life, and wish you a happy and healthy life.
　　9、愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐！
　　May your every birthday make life more beautiful, I wish you a very happy birthday!
　　10、世上如有诤友，那就是像你对我那样关怀的朋友。祝你生日快乐！
　　The world as a friend, friend you are to me as caring. Happy birthday to you!
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　　1、May your life brighter as each birthday comes and goes. The nicest kind of birthday that could be wishes for you.愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐！
　　2、My greetings come with affection for the nicest kind of birthday that could be wished for you. When this day comes to an end and you lie down to rest, may the peace of a golden dream be filled with happiness. 我的祝福捎来我对你的爱，愿你的生日过得称心如意，当一天过去，你躺下享受安宁，愿幸 福弥漫你恬静的金色梦境。
　　3、Wish you a whole world of happiness now that your birthday is here. May your memories today be warm ones. May your dreams today be dear. may your joy last through the year.愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你今天的梦想甜美，愿你这一年称心如意！
　　4、I sincerely feel a grateful interest in each return of this happy anniversary. Send you a birthday card and the accompanying gift is a token of my best wishes for your success and happiness.每到你的生日，我都十分快乐。送上一张生日卡和一件礼物，略表心意。祝事业成功、生活幸福！
　　5、It is not everyday you have a birthday, so hope you have a wonderful one. May it be followed by days and weeks and months and years of happiness for you! 不是每天都能过生日，希望你今天生日快乐，愿你年年岁岁幸福永伴！
　　6、A gift of love for your birthday, which is a warm wish from my heart. Happiness for your birthday and always.送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安！
　　7、Wishing you a wonderful birthday. You make this world a nicer place just by being so kindhearted. May this day that is all your own hold happiness for you and the years to come be filled with all the best things, too.祝你生日快乐，你的善良使这个世界变得更加美好，愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花！
　　8、Looking back across the years, we come to realize that it takes many birthdays to make us kind and wise. Growing older only means the spirit grows serene. Happy birthday!回首以往，我们渐渐认识到，是这些众多的生日使我们宽厚仁爱，更增智慧，年龄的增长使心境愈趋宁静。祝生日快乐！
　　9、May each hour be happy one on this special day. May the day ahead be more than happy, too, as all your dreams and plans work out just right for you. 祝你在这特殊的日子里，时时刻刻都充满快乐，祝你来日多福，捷报频传！
　　10、May each hour be happy one on this special day. May the day ahead be more than happy, too, as all your dreams and plans work out just right for you.祝你在这特殊的日子里，时时刻刻都充满快乐，祝你来日多福，捷报频传！
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　　1、祝愿你，在这特别的日子里，幸福平安，心情美丽。
　　I wish you happiness and peace of mind on this special day.
　　2、愿你特别美丽，特别平静，特别凶狠，也特别温柔。
　　May you be beautiful, calm, fierce and gentle.
　　3、愿我的祝愿，生日快乐，幸福直抵你的心里。
　　May my best wishes for a happy birthday and happiness to your heart.
　　4、岁岁平安可不够，我要你岁岁有我。
　　Peace is not enough. I want you to have me.
　　5、愿你鸿运财运找你投宿，生活美满永远幸福！
　　May you have good fortune and fortune to stay with you, live a happy life and be happy forever!
　　6、愿你一世欢喜，不为世俗所及。
　　May you be happy all your life, beyond the reach of the world.
　　7、愿你遇到一个成熟的爱人，一辈子不用长大。
　　May you meet a mature lover and never grow up.
　　8、愿你夜里有灯，梦里有人，平安喜乐。
　　May you have a lamp at night, someone in your dream, peace and joy.
　　9、承蒙时光不弃，与成长不期而遇。
　　Thank you for your time and your growth.
　　10、愿你往后路途，深情不再枉付。
　　May you go back to the road, affectionate no longer in vain.
生日快乐英语简短祝福短信 篇4
　　1、好多年了，每一个生日我们都没忘记给对方祝福，希望这一生都拥有这友情，真心祝你生日快乐！
　　For many years, every birthday we have not forgotten to give each other good wishes, I hope this life has this friendship, sincerely wish you a happy birthday!
　　2、今天有了你，世界更精彩；今晚有了你，星空更灿烂；今生拥有你，人间更温暖。生日快乐！
　　Today with you, the world is more wonderful; tonight with you, the stars are more brilliant; this life with you, the world is warmer. Happy birthday!
　　3、暖暖的烛光里，有我的思绪与期盼，纵然相隔太远太远，仍送去无限想念及祝福！生日快乐。
　　In the warm candle light, there are my thoughts and expectations, even though they are too far apart, they still send infinite thoughts and blessings! Happy birthday!
　　4、日月轮转永不断，情若真挚长相伴，不论你身在天涯海角，我将永远记住这一天。祝你生辰快乐。
　　The sun and the moon go round and round forever. If you are sincerely with me, no matter where you are, I will always remember this day. Happy birthday to you.
　　5、愿美妙的香味时刻围绕着您，使您的人生充满幸福喜悦，永浴于无止境的欢乐年华！祝您生日快乐！
　　May the wonderful fragrance surround you all the time, making your life full of happiness and joy, and bathing in endless happy years forever! Happy birthday to you!
　　6、生日的烛火点燃后又熄灭，这一瞬间的含义有两个：告别过去的甜酸苦辣，迎接人生的又攀登。
　　Birthday candles are lit and then extinguished. This moment has two meanings: to say goodbye to the past bitterness and sweetness, and to welcome the climbing of life.
　　7、今天使你的生日，你不再我的眼前。在这春日的风里，做一只风筝送你，载有我无尽的思念。
　　Make your birthday today, you are no longer in front of me. In the spring wind, make a kite for you, carrying my endless thoughts.
　　8、青春的树越长越葱茏，生命的花越开越艳丽，在你生日的这一天，请接受我对你的深深祝福。
　　The longer the young trees grow, the more lush the flowers of life blossom. On your birthday, please accept my deep blessings to you.
　　9、在你生日这一刻，没能在你身边，对不起！只能给你我最温暖的祝福，里面有我对着大海许下的愿！
　　I\\\'m sorry I couldn\\\'t be with you on your birthday. I can only give you my warmest wishes, there are my wishes for the sea!
　　10、难忘是你我纯洁的友情，可贵是不变的真情，很高兴能认识你，献上我最爱的水晶，祝你生日快乐！
　　Unforgettable is the pure friendship between you and me, precious is the unchanging truth, I am glad to know you, dedicate my favorite crystal, wish you a happy birthday!
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　　1、海浪为劈风斩浪的航船饯行，为随波逐流的轻舟送葬。祝自己生日快乐！Waves are for sailing boats，and funerals for boats drifting along with the waves. Happy birthday to myself！
　　2、祝自己生日快乐，简单一点，快乐每一个人！Happy birthday to myself，simple，happy everyone！
　　3、每一个平凡的日子都有小小的幸福冒出，祝自己生日快乐！Every ordinary day has a small happiness，I wish their own happy birthday！
　　4、生日快乐，今天过得愉快！Happy birthday，have a nice day！
　　5、虽然书信往返是那样的难得，相聚的时刻是那样短暂，彼此的情谊却把我们紧紧相系。祝生日快乐！Although the letters and visits are so rare, the time together is so short, but we are closely linked to each other\'s friendship. Happy birthday to you!
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　　1、May your life brighter as eachbirthday comes and goes. The nicest kind of birthday that could be wishes for you.
　　愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐!
　　2、May your birthday bring lots of joy in the year you have begun. Accept my wishes for many happy returns on your birthday.
　　愿你的生日带给你无限快乐的一年，请接受我的生日祝福!
　　3、Wishing you a wonderful birthday. You make this world a nicer place just by being so kindhearted. May this day that is all your own hold happiness for you and the years to come be filled with all the best things, too.
　　祝你生日快乐，你的善良使这个世界变得更加美好，愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花!
　　4、Have a great day, for today is your birthday and a wonderful event. Wish you happiness unfolding like the petal of a rose.
　　生日之际，祝你度过妙不可言的一天，愿你的幸福如绽放的玫瑰般芬芳!
　　5、My greetings come with affection for the nicest kind of birthday that could be wished for you. When this day comes to an end and you lie down to rest, may the peace of a golden dream be filled with happiness.
　　我的祝福捎来我对你的爱，愿你的生日过得称心如意，当一天过去，你躺下享受安宁，愿幸福弥漫你恬静的金色梦境。
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　　1、托白云送去我绵绵不尽的思念，托清风送去我轻轻的祝福。祝您生日快乐！
　　I send the white clouds to the endless miss, I sent the breeze gently blessing. I wish you a happy birthday!
　　2、让我和你分享以后你的每一个生日。年年有今日，岁岁有今朝，生辰快乐！
　　Let me share with you every birthday. Today every year, year has today, happy birthday!
　　3、祈望你心灵深处芳草永绿，青春常驻，笑口常开。祝你生日快乐，健康幸福！
　　Hope your soul green forever, youth, happiness. I wish you a happy birthday, health and happiness!
　　4、祝福一位美丽迷人、聪明大方、成熟端庄、又倍受赞叹的妙人儿，生日快乐。
　　Happy birthday to an attractive, intelligent and generous, sophisticated, and all-round splendid Happy birthday.
　　5、又是一个美好的开始，愿我虔诚的祝福，带给你成功的一年，祝你生日快乐！
　　It is a good start, may I wish you a happy, happy birthday, happy birthday to you!
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　　1、 娇艳的鲜花，已为你开放；美好的日子，已悄悄来临。祝我生日快乐！
　　tender and beautiful flowers have opened for you; beautiful days have quietly come. Happy birthday to me！
　　2、 又是一个美好的开始，愿我虔诚的祝福，带给我成功的一年，祝我生日快乐！
　　and is a good start, I wish the pious blessing, to bring me a successful year, happy birthday to me!
　　3、 自己的生日同样祝福自己的亲人有生的日子天天快乐！祝福所有的朋友们分享我的快乐，永远也快乐！
　　my birthday also bless their loved ones, life is happy every day! Bless all my friends to share my happiness, always happy!
　　4、 愿每天的太阳带给你光明的同时，也带给你快乐真心祝你生日快乐。
　　May every day\'s sun bring you not only light but also happiness. Happy birthday to you.
　　5、我不能选择哪的，是那的选择了我。祝自己生日快乐
　　I can\'t choose the best, but the best chooses me. Happy birthday to myself
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　　1、Eleven, there is happiness everywhere, let us find happiness, explore happiness, have fun! Happy birthday to myself.生活处处有快乐，让我们一起寻找快乐、探索快乐、拥有快乐吧！祝自己生日快乐！
　　2、Birthday comes and birthday goes each year，and this leaves the happy memories for ever. May this special day rightens each hour like sunshine that cheers every flower.年年生日来而复去，留下永久的快乐回忆.愿今天的每时每刻都充满明媚，似阳光普照鲜花绽放!
　　3、Affectionate birthday greetings. Birthday means a new beginning and a new chance to take hold on life.在你生日之际，向你致以亲切的祝贺.生日意味着一个新的开端，意味着重新把握生活的机会。
　　4、A little birthday wish just to let know how much I care about you. May you seek all the best that the world has to give. May you never stop learning for as long as you live.小小的生日祝福。略表我的心愿.愿你的追求孜孜不倦，愿你永远学而不厌。
　　5、Send a special blessing, wish happiness to accompany you, wish happiness to live in your heart, happy birthday with you day after day. 送上一份特别的祝福，愿幸福陪在你身边，愿快乐长住你心间，生日欢乐随你一天又一天。
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　　Wishingyou——
　　gladdaysfilledwithfriendliness,
　　brightdaysfilledwithcheer,
　　warmdaysfilledwithhappiness
　　tolastthroughouttheyear!
　　Haveawonderfulbrithday1
　　愿你一年到头都有——
　　充满友谊的欢欣日子，
　　充满愉快的明朗日子，
　　充满幸福的温馨日子！
　　祝你度过一个美妙的生日！
　　Roses,sweetandfragrant,senttoyoutosay,
　　Mayeachhourbeahappyoneonthisspecialday.
　　Haveahappybirthday!
　　送你一束甜蜜芬芳的玫瑰，
　　她对你说，今天的喜庆分外美妙，
　　每时每刻都同样幸福，令人陶醉。
　　祝你生日快乐！
　　Everydayisbirthdaytimewhenthinkingofyou,
　　andIshallkeeponesublime
　　hopingyourmanydreamscometrue.
　　每当想到你我好似天天都在过生日，
　　可我特别珍视其中的一天，
　　祝愿你在这天美梦都能实现。
　　Thekindestfriendtherecouldeverbeisthekindoffriendyouaretome.
　　HappyBirthday!
　　世上如有诤友，
　　那就是像你对我那样关怀的朋友。
　　祝你生日快乐！
　　Amongthefriendswemakeinlife,thereareonlyoneortwowhocanbecalled\"aspecialfriend\"andthat\'showIthinkofyou.
　　Youshowthewarmthofyourfriendshipinsomanydifferentways,
　　That’swhyIhopeyourbirthdayisthehappiestofdays.
　　在我们结交的朋友中，
　　只有一、二人堪称“知已”。
　　我正是这样看你。
　　你事无巨细都表现出温馨的友谊，
　　为此我祝你生日幸福无比。
　　Happybirthdaytoawonderfulperson!
　　祝一位极帅的人生日快乐！
　　Wishingyouawonderfuldayandayearfilledwithhappiness！
　　祝你生日妙不可言，整年沉浸在幸福里！
　　Hopeyourbirthdayislikeyou——special.
　　AHappyBirthday!
　　希望你的生日像你一样——不同寻常。
　　生日快乐！
　　2.祝心上人生日
　　Toyou,sweetheart,withallmylove.
　　There\'ssomeonewholovesyoufarmorethanyouknowwithalovethatkeepsgrowingasdayscomeandgo.
　　Haveaveryhappybirthday!
　　我把全部的爱都献给你，心上的人儿。
　　你可曾知道，有一个人爱你至深，
　　这爱情无日终止，与日俱增。
　　祝你生日格外快乐！
　　Happybirthdaytoanattractive,intellectual,sophisticatedandallroundsplendidperson.
　　祝福一位美丽迷人，聪明大方，成熟端庄，又倍受赞叹的妙人儿，生日快乐。
　　Loveisalwaysmygifttoyou.
　　HappyBirthday!
　　爱恋永远是我给你的礼物。
　　生日快乐！
　　Youarestillyoungandbeautifulinmycalendarandtheextrayearseemsindeedtohaveimprovedyourlooks.HappyBirthdaytoyou!
　　在我的日历上，你依然年轻美丽，而这特别的一年使你的容貌似乎更增光彩。
　　祝生日快乐！
　　3.祝爷爷、奶奶生日
　　Youknowyou\'rethoughtoflovinglyeachdaythroughouttheyear.
　　Butit\'snicetomentionitagainwhenspecialdaysarehere.
　　您知道我们无日不把你亲切思念，
　　逢寿辰当然要把这话再说一遍。
　　Sendthisspecialbirthdaywishjusttoletyouknowthatyou\'llalwaysberememberedforthethoughtfulnessyoushow.
　　献上这特别的生日祝愿，只想让您知道：
　　因为您对我的体贴关怀，我永远不会把您忘怀。
　　Grandmameanssunshinefilledwithblessingsfromabove,Grandmameanskindnessbecauseit\'sanothernameforloveMaythisbeaspecialbirthdayforyou.
　　奶奶是充满祝福的阳光，照耀我身；
　　奶奶是慈祥和蔼的别名，爱的象征。
　　愿您的生日特别快乐！
　　4.祝父亲、母亲生日
　　Whenyouneedrealunderstanding,
　　whenyouneedsomeonetocare,
　　whenyouneedsomeonetoguideyou•••
　　afatherisalwaysthere.
　　Thankyou,Dad,forlisteningandcaring,
　　forgivingandsharing,
　　forbeingsuchawonderfulDad.
　　当你需要真正的理解，
　　当你需要关心，
　　当你需要指点，
　　你总可以去找父亲。
　　谢谢您，爸爸，谢谢您倾听、操心，
　　谢谢您给了我许多，可又为我分担忧愁，
　　谢谢您是这样了不起的爸爸。
　　Just\"HappyBirthday\",Dad,isn\'tmuchtosay,
　　yetinthisspecialmessagemeantforyouthisspecialdayaremanyverylovingthoughtsandwarmestwishes,too,forhappinessonyourbirthdayandalways,allyearthrough.
　　只一句“生日快乐”，爸爸，当然不算什么，
　　但在喜庆吉日里对您格外亲切的祝贺，
　　包含多少温馨的情意都出自我的心窝。
　　愿您生日快乐，天天愉快，永远欢乐！
　　Onlywishesthataremadewithspeciallovewilldo
　　foradadwhoiswonderfulineverywayasyou.
　　只有用挚爱绢成的祝福的话，
　　才能献给像您那样慈爱的爸。
　　Onyourspecialdayandeveryday,mayloveandjoysurroundyou,becauseyoubringsuchhappinesstoeveryonearoundyou.
　　Haveawonderfulbirthday!
　　愿您在生日和平日，天天都沉浸在爱和欢乐里，
　　因为您让身边亲人，个个生活在这样的幸福里。
　　祝您生日快乐无比！
　　Thankyou,Mother,foryourlove,yoursmiles,yourfaithandtrust,butmostofallforbeingsuchawonderfulmother.
　　谢谢您，母亲，谢谢您的爱抚、您的微笑、您的信念、您的信任，但最重要的是，谢谢您是这样慈祥敦厚的母亲。
　　Wordcansaysolittlewhensomeonecaressomuch.
　　Mother,I\'mwishingthatthesewereawaytotellyouthethingsthatI\'dsoliketosay——HowthankfulIamandhowveryproud,too,tohaveawonderfulmotherlikeyou.
　　您对我的爱是这样深，言语的表叙显得实在无力。
　　母亲，我希望这句话能告诉您我最想说的事——我多么感谢您，又多么自豪，因为我有像您这样慈爱的母亲。
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　　1、Happy birthday to a wonderful person!
　　祝一位极帅的人生日快乐!
　　2、There is only one you in the world. How can I not cherish it. Happy birthday to my dear.
　　全世界只有个你，叫我如何不珍惜。亲爱的，生日快乐。
　　3、Birthday candles in the swaying season flowers, each is my wish: happy birthday baby!
　　生日的烛光中摇曳一季繁花，每一支都是我的祝愿：宝贝生日快乐！
　　4、Wishing you a wonderful day and a year filled with happiness!
　　祝你生日妙不可言，整年沉浸在幸福里!
　　5、Permit me to congratulate you on reaching another of these anniversary landmarks today. May each day be as happy as your birthday. Have a wonderful birthday!
　　祝贺你抵达了生命的又一个里程碑，愿你每天都象过生日一样充满喜悦。祝你生日无比快乐！
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　　1、Today teachers wish you grow up quickly, tomorrow you will wish children health and happiness! Happy birthday!
　　今天老师祝福你们快快长大，明天你们将祝福孩子健康幸福！生日快乐！
　　2、May your every birthday make life more beautiful, I wish you a very happy birthday!
　　愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐！
　　3、May you be like a seed, bravely break through the sand and stretch the green buds out of the ground and point to the sky! Happy birthday!
　　愿你像颗种子，勇敢地冲破泥沙，将嫩绿的幼芽伸出地面，指向天空！生日快乐！
　　4、Although I cannot spend this special day with you, I wish you a happy birthday in a distant place!
　　我虽然不能陪你度过今天这个特别的日子，在遥远地方，我一样祝福你生日快乐！
　　5、Son, another year old. May your birthday be filled with joy and everything go smoothly!
　　儿子，又长了一岁，愿你的生日充满欢快，事事顺得朝前迈！
生日快乐英语简短祝福短信 篇13
　　1、宁静的夜晚，烛光闪闪;欢乐的场面，蛋糕甜甜;不变的思念，永恒的祝愿，祝福你幸福到永远;祝你生日快乐!
　　Quiet night， candlelight flash; Scenes of joy， cakes， sweet; The same thoughts， eternal wish， wish you happy forever; I wish you a happy birthday!
　　2、荧荧的背景灯照耀你的脸颊，虽然微弱，却可以延伸很远，看完这条消息，许个心愿，让满天的星都为你祝福!
　　Ying ying background light shine on your cheeks， although slender， but can be extended far， read this message， make a wish， let all over the sky star all bless for you!
　　3、儿时的天真，少时的浪漫，花的季节却无缘长相厮守，但我永远忘不了你那特别的日子，“祝你生日快乐!”
　　Childhood naive， the youth romantic， flower season is no time together， but I will never forget your special day， \"happy birthday to you!\"
　　4、今天是个特殊的日子，蛋糕与你渡过甜蜜的每一天，蜡烛为你照亮前进的道路，我为你的生日而永远祝福。生日快乐!
　　Today is a special day， every day with you through the sweet cake， candles to illuminate the road ahead for you， my best wishes for your birthday and always。 Happy birthday!
　　5、年年岁岁花相似，岁岁年年人不同。醒来惊觉不是梦，眉间皱纹又一重。在你生日的这一天，只希望你快乐!
　　Each New Year flower similar， but each person is different every year。 Wake up like is not a dream， another heavy glabella wrinkles。 In your birthday this day， I just hope you happy!
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　　1、May your birthday be filled with smiles,sunshine,love,and laughter.
　　祝愿你生日这一天充满快乐、阳光、关爱和笑声。
　　2、Happy Birthday,my love.A hundred kisses from me to you.
　　生日快乐我的爱人，为你献上100个吻。
　　3、My greetings come with affection for the nicest kind of birthday that could be wished for you.When this day comes to an end and you lie down to rest,may the peace of a golden dream be filled with happiness.
　　我的祝福捎来我对你的爱，愿你的生日过得称心如意，当一天过去，你躺下享受安宁，愿幸福弥漫你恬静的金色梦境。
　　4、May the sun\'s rays shine brightest on you today with the wind at your heals.Happy Birthday.
　　希望今天太阳为你升起，微风为你吹起，生日快乐。
　　5、For all you mean to me each day, For all the happiness you bring my way, For the love we share and the memories, too, I\'m hoping your birthday is happy for you.
　　为了你每天在我心中的地位， 为了你带给我生活中的玫瑰， 也为了我们之间的爱和回忆， 我祝愿你生日幸福，欢天喜地。
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　　1、We hope that you enjoy this special day and your birthday grows happier by the minute!我们祝你欢庆这一天，愿你生日的快乐与分俱增！
　　2、Many happy returns of this special day. All our best wishes go to you on your birthday.祝你生日快乐，给你我们所有的祝福！
　　3、Happy birthday. May gladness fill your every hour on this special day.生日快乐!愿这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
　　4、Wishing you a happy birthday! May the best and loving things be some of the joy your birthday brings.祝你生日快乐！愿生日带给你的欢乐中蕴涵着一切美好！
　　5、Wishing you a birthday that is among your very best. I hope that all the years ahead will be as happy as you have been in the past.
　　祝你度过一个最美好的生日，希望你未来的日子与以往一样快乐!
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　　1、让我与你的朋友们一道共庆你生日快乐，今天属于你，祝你欢欢喜喜！
　　Let me and your friends together to celebrate your Happy birthday, today belongs to you, I wish you joy!
　　2、热烈祝贺你的生日，捎给你我对你的爱，也寄去一件小礼物，多保重！
　　Warm greetings to your birthday, I send you my love, but also to send a small gift, take care!
　　3、不是每天都能过生日，希望你今天生日快乐，愿你年年岁岁幸福永伴！
　　Not every day you have a birthday, wish you happy birthday today, and years of happiness for you!
　　4、希望我是第一个向你道”生日快乐“的朋友，愿这一年中快乐、成功！
　　I hope I am the first one to say \"Happy Birthday\" to you. May I have a happy and successful year!
　　5、生日之际，祝你度过妙不可言的一天，愿你的幸福如绽放的玫瑰般芬芳！
　　Happy birthday, wish you too wonderful for words a day, wish you happiness unfolding like the petal of a rose!
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　　1、My heartiest birthday greetings to you,a feeling much warmer than anybody can know.Best wishes for everything your heart desire in the year.
　　我诚挚的生日祝福，情深意重，祝你在未来的一年里，心想事成!
　　2、May your life brighter as each birthday comes and goes.The nicest kind of birthday that could be wishes for you.
　　愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐!
　　3、I hasten to congratulate you on the coming of your birthday.May gladness fill your every hour with joy to light your way.
　　我急切地祝贺你生日的到来，愿你时时刻刻都充满欣喜，照亮前程。
　　4、Wishing you the happiest of birthdays,my dear friend.I will be thinking of you all day.
　　祝你拥有最开心的一个生日，我亲爱的朋友，这一天我会时时刻刻想着你。
　　5、Thinking what my life would be like if you had not been born today years ago,I realize the situation would not be pretty.Happy Birthday.
　　如果你在这天没有出生我的生命会是多么糟糕啊，至少肯定不会这么棒，生日快乐。
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　　1、Lifestyle is very happy and happy， happiness and happiness are special happiness， peace and peace are always peace， health and health are very healthy。 I wish you a happy birthday， happy！
　　快乐加快乐等于无比快乐，幸福加幸福等于特别幸福，平安加平安等于永远平安，健康加健康等于十分健康。祝你生日快乐，幸福美满！
　　2、The husband， in your birthday is approaching， I wish Kenneth legitimate cause， numerous money， is strong as tigers， work without hard， carefree like mice， like romantic music， happiness only you！
　　老公，在你生日来临之即，祝事业正当午，金钱不胜数，身体壮如虎，干活不辛苦，悠闲像老鼠，浪漫似乐谱，快乐非你莫属！
　　3、Want to be the stars shining eyes， nurse you spend a quiet night， with the blessing， soar with the truth in you dream of the sea， I wish you in the future a dream but reality， happy birthday！Let me join all your other friends in wishing you a happy birthday. Today specially belongs to you. Take this chance to enjoy yourself in everything you do.
　　想要成为星星闪亮眼睛，看护你度过静谧夜晚，伴祝福、伴真情翱翔在你梦海洋，愿你今后美梦终归现实，生日快乐！
　　4、Allow me to congratulate you with all my best wishes upon your having reached your sixtieth birthday. May you live a long, healthy and joyful life.
　　在您六十大寿之际，请允许我向你表示最衷心的祝福，祝你健康、长寿、生活愉快!
　　5、A wish for your wonderful birthday that brings a world of bright and lovely things to remember each day through the year.
　　生日来临，带给你无数的快乐日子，一年中天天都会想起，生日的快乐、温馨。
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　　1、愿你今后的美梦终归现实，生日快乐！
　　may your dreams come true in the future. happy birthday!
　　2、好姐妹，祝你快乐每一天。生日快乐！
　　good sister, i wish you happy every day. happy birthday!
　　3、祝你生日快乐！天天快乐！永远快乐！
　　happy birthday to you! happy every day! happy forever!
　　4、愿你永远年轻，永远美丽，衷心地祝福你生日快乐，我远方的朋友！
　　May you always be young and beautiful, and sincerely wish you a happy birthday, my distant friend!
　　5、朋友，今天是你的生日，别忘吃蛋糕。
　　friend, today is your birthday, don\'t forget to eat cake.
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　　1、Happy Birthday Wishes to you.Never forget how much you are loved.
　　祝你生日快乐，记住你被许多人爱着。
　　2、Let me join all your other friends in wishing you a happy birthday.Today specially belongs to you.Take this chance to enjoy yourself in everything you do.
　　让我与你的朋友们一道共庆你生日快乐，今天属于你，祝你欢欢喜喜!
　　3、In honour of your moving out of the twenties,we are giving you a marvelous birthday party.
　　为庆祝你跨越二十岁，我们准备了一个盛大的生日宴会。
　　4、Allow me to congratulate you with all my best wishes upon your having reached your sixtieth birthday.May you live a long,healthy and joyful life.
　　在您六十大寿之际，请允许我向你表示最衷心的祝福，祝你健康、长寿、生活愉快!
　　5、Happy birthday,and may this day be a special one to always remember.
　　生日快乐，希望这特别的一天会被永远记住。
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　　1、May the sun\'s rays shine brightest on you today with the wind at your heals. Happy Birthday.
　　希望今天太阳为你升起，微风为你吹起，生日快乐。
　　2、there are long clouds light poems, light poems are in the joy of continuous, the joy of continuous lightly, i have the wish, happy birthday!
　　悠悠的云里有淡淡的诗，淡淡的诗里有绵绵的喜悦，绵绵的喜悦里有我轻轻的祝福，生日快乐！
　　3、 because of your coming, the day became a beautiful day, from then on, the world was then many a put on a wipe attractive color. i wish you a happy birthday!
　　因为你的降临，这一天成了一个美丽的日子，从此世界便多了一抹诱人的色彩。祝你生日快乐！
　　4、Happy Birthday Wishes to you. Never forget how much you are loved.
　　祝你生日快乐，记住你被许多人爱着。
　　5、Happy birthday, and may this day be a special one to always remember.
　　生日快乐，希望这特别的一天会被永远记住。
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　　1、May your birthday bring lots of joy in the year you have begun.Accept my wishes for many happy returns on your birthday.
　　愿你的生日带给你无限快乐的一年，请接受我的生日祝福!
　　2、A little birthday wish just to let know how much I care about you.May you seek all the best that the world has to give.May you never stop learning for as long as you live.
　　小小的生日祝福。略表我的心愿。愿你的追求孜孜不倦，愿你永远学而不厌。
　　3、Have a great day,for today is your birthday and a wonderful event.Wish you happiness unfolding like the petal of a rose.
　　生日之际，祝你度过妙不可言的一天，愿你的幸福如绽放的玫瑰般芬芳!
　　4、Wish you a whole world of happiness now that your birthday is here.May your memories today be warm ones.May your dreams today be dear.may your joy last through the year.
　　愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你今天的梦想甜美，愿你这一年称心如意!
　　5、A wish for your wonderful birthday that brings a world of bright and lovely things to remember each day through the year.
　　生日来临，带给你无数的快乐日子，一年中天天都会想起，生日的快乐、温馨。
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　　1、I sincerely feel a grateful interest in each return of this happy anniversary. Send you a birthday card and the accompanying gift is a token of my best wishes for your success and happiness.
　　每到你的生日，我都十分快乐。送上一张生日卡和一件礼物，略表心意。祝事业成功、生活幸福!
　　2、A gift of love for your birthday, which is a warm wish from my heart. Happiness for your birthday and always.
　　送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安!
　　3、It is not everyday you have a birthday, so hope you have a wonderful one. May it be followed by days and weeks and months and years of happiness for you!
　　不是每天都能过生日，希望你今天生日快乐，愿你年年岁岁幸福永伴!
　　4、Birthday comes and birthday goes each year, and this leaves the happy memories for ever. May this special day brightens each hour like sunshine that cheers every flower.
　　年年生日来而复去，留下永久的快乐回忆。愿今天的每时每刻都充满明媚，似阳光普照鲜花绽放!
　　5、Looking back across the years, we come to realize that it takes many birthdays to make us kind and wise. Growing older only means the spirit grows serene. Happy birthday!
　　回首以往，我们渐渐认识到，是这些众多的生日使我们宽厚仁爱，更增智慧，年龄的增长使心境愈趋宁静。祝生日快乐!
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　　happybirthday,mayyoubehappyalways.
　　(生日快乐，希望你一直开心）
　　happybirthday,wishyouhaveagreatbirthdayday
　　(生日快乐，愿你有个愉快的生日）
　　Wehopethatyouenjoythisspecialdayandyourbirthdaygrowshappierbytheminute!
　　我们祝你欢庆这一天，愿你生日的快乐与分俱增！
　　happybirthday,wishallyourdreamscometrue.
　　(生日快乐，愿你梦想成真）
　　Happybirthday.Ihopetodaytreatsyouwell.
　　生日快乐，祝你今天过得愉快！
　　Happybirthday.Maygladnessfillyoureveryhouronthisspecialday.
　　生日快乐！愿这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
　　Manyhappyreturnsofthisspecialday.Allourbestwishesgotoyouonyourbirthday.
　　祝你生日快乐，给你我们所有的祝福！
　　Affectionatebirthdaygreetings.Birthdaymeansanewbeginningandanewchancetotakeholdonlife.
　　在你生日之际，向你致以亲切的祝贺。生日意味着一个新的开端，意味着重新把握生活的机会。
　　Permitmetocongratulateyouonreachinganotheroftheseanniversarylandmarkstoday.Mayeachdaybeashappyasyourbirthday.Haveawonderfulbirthday!
　　祝贺你抵达了生命的又一个里程碑，愿你每天都象过生日一样充满喜悦。祝你生日无比快乐。
　　Eachbirthdayisamilestonewetouchalonglife\\\'sway.Mayyourbirthdaybehappyinmorewaysthanone.
　　每个生日都是我们人生之旅的一个里程碑，愿你的生日百事顺意。
　　Wishingyouabirthdaythatisamongyourverybest.Ihopethatalltheyearsaheadwillbeashappyasyouhavebeeninthepast.
　　祝你度过一个最美好的生日，希望你未来的日子与以往一样快乐！
　　Wishingyouahappybirthday!Maythebestandlovingthingsbesomeofthejoyyourbirthdaybrings.
　　祝你生日快乐！愿生日带给你的欢乐中蕴涵着一切美好！
　　Mayyoukeepingoodhealthandgoodspiritbothonyourbirthdayandallthroughtheyear.Hopeyourbirthdayishappyandyourwishesallcometrue.
　　祝你生日健康愉快，祝你天天健康愉快，愿你一切愿望都能实现。
　　Warmwishesonyourbirthday.Isendalongmyloveandaffectionforyouaswellasasmallgift.Takecare!
　　热烈祝贺你的生日，捎给你我对你的爱，也寄去一件小礼物，多保重！
　　Mayeveryspecialhappinessfillthisdayforyouandmaytheyearbringallthebestthingsyouarelookingforwardto.
　　愿你的生日特别快乐，愿新的一年中心想事成！
　　生日快乐英语祝福语（五）
　　1.Eachbirthdayisamilestonewetouchalonglife\\\'sway.Mayyourbirthdaybehappyinmorewaysthanone.每一次之生日都是我们人生旅程中的一个里程碑，愿你生日当天百事顺意。
　　2.Happybirthday.Ihopetodaytreatsyouwell.生日快乐，祝你今天过得愉快!
　　3.Hopeyourbirthdayislikeyouspecial.AHappyBirthday!希望你的生日像你一样不同寻常。生日快乐!
　　4.Wishingyouawonderfuldayandayearfilledwithhappiness!祝你生日妙不可言，整年沉浸在幸福里!
　　5.Happybirthdaytoawonderfulperson!祝一位极帅的人生日快乐!
　　6.Thekindestfriendtherecouldeverbeisthekindoffriendyouaretome.HappyBirthday!世上如有诤友，那就是像你对我那样关怀的朋友。祝你生日快乐!
　　7.Everydayisbirthdaytimewhenthinkingofyou,andIshallkeeponesublimehopingyourmanydreamscometrue.每当想到你我好似天天都在过生日，可我特别珍视其中的一天，祝愿你在这天美梦都能实现。
　　8.Inhonourofyourmovingoutofthetwenties,wearegivingyouamarvelousbirthdayparty.为庆祝你跨越二十岁，我们准备了一个盛大的生日宴会。
　　9.Mayyouenjoytothefullestthejoyoftoday.Wishingthatyourspecialdaybeawinneralltheway!愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心!
　　10.Warmestwishesthatyourbirthdayholdsnothingbutthebest.Thefinestthingsinlifetodayandeveryday!热烈祝贺你的生日，愿生日中最美好的一切属于你!
　　11.Letmejoinallyourotherfriendsinwishingyouahappybirthday.Todayspeciallybelongstoyou.Takethischancetoenjoyyourselfineverythingyoudo.让我与你的朋友们一道共庆你生日快乐，今天属于你，祝你欢欢喜喜!
　　12.Myheartiestbirthdaygreetingstoyou,afeelingmuchwarmerthananybodycanknow.Bestwishesforeverythingyourheartdesireintheyear.我诚挚的生日祝福，情深意重，祝你在未来的一年里，心想事成!
　　13.Behappy,becheerful.It\"stimetocelebrate.Myfriendwasborntoday.Hopeyourcourseischartedforlotsofluckalltheyearthrough.祝你幸福，愿你快乐，庆祝今天你来到这个世上。在生命航程新的一年中，愿幸运时时与你相伴!
　　14.AlittlebirthdaywishjusttoletknowhowmuchIcareaboutyou.Mayyouseekallthebestthattheworldhastogive.Mayyouneverstoplearningforaslongasyoulive.小小的生日祝福。略表我的心愿。愿你的追求孜孜不倦，愿你永远学而不厌。
　　15.Mygreetingscomewithaffectionforthenicestkindofbirthdaythatcouldbewishedforyou.Whenthisdaycomestoanendandyouliedowntorest,maythepeaceofagoldendreambefilledwithhappiness.我的祝福捎来我对你的爱，愿你的生日过得称心如意，当一天过去，你躺下享受安宁，愿幸福弥漫你恬静的金色梦境。
　　16.Haveagreatday,fortodayisyourbirthdayandawonderfulevent.Wishyouhappinessunfoldinglikethepetalofarose.生日之际，祝你度过妙不可言的一天，愿你的幸福如绽放的玫瑰般芬芳!
　　17.Wishingyouawonderfulbirthday.Youmakethisworldanicerplacejustbybeingsokindhearted.Maythisdaythatisallyourownholdhappinessforyouandtheyearstocomebefilledwithallthebestthings,too.祝你生日快乐，你的善良使这个世界变得更加美好，愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花!
　　18.Mayeachhourbehappyoneonthisspecialday.Maythedayaheadbemorethanhappy,too,asallyourdreamsandplansworkoutjustrightforyou.祝你在这特殊的日子里，时时刻刻都充满快乐，祝你来日多福，捷报频传!
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　　1、生日快乐，亲爱的朋友，愿你天天快乐，年年好运，一生幸福！
　　Happy birthday, my dear friend, may you be happy every day!
　　2、水是云的故乡，云是水的流浪。云儿永远记着水故乡的生日，水儿永远惦着云的依恋。
　　Water is the home of the clouds, the clouds are wandering water. The clouds are always remember water hometown birthday, the water will need a cloud of attachment.
　　3、我在那盛开的兰花瓣上写出对你无穷的思念与祝福，并祝你生日快乐!
　　I write in the blooming orchid petals on your endless thoughts and blessings, and wish you a happy birthday!
　　4、一句问候，一声祝福，一切如愿，一生幸福，一世平安。祝生日快乐！
　　A greeting, a blessing, all do so, a lifetime of happiness, peace I. Happy birthday to you!
　　5、但愿真正的快乐拥抱着你，在这属于你的特别的一天，祝你生日快乐！
　　May the joy of nature embrace you in this special day that belongs to you!
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　　1、生日快乐，亲爱的朋友，愿你天天快乐，年年好运，一生幸福!
　　Happy birthday， dear friend， wish you happy every day， every year good luck， happy life!
　　2、愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你所有的梦想甜美，愿你这一年称心如意!
　　May your birthday be filled with boundless joy， may your memories today be warm ones。 May you all sweet dreams， may you contentment this year!
　　3、祝你吃饭大鱼大肉;唱歌美女伴奏;日进斗金不够;敢与乌龟比寿。生日快乐!
　　Wish you to eat the big fish big meat; To sing the beauty accompaniment; Make enough; Dare and the tortoise than longevity。 Happy birthday!
　　4、寿星佬，我祝你所有的希望都能如愿，所有的梦想都能实现，所有的等候都能出现，所有的付出都能兑现。
　　The birthday girl guy， I wish you can get all hope， all dreams come true， all waiting can appear， all paying can cash。
　　5、时光永远不会改变我对你深沉的爱恋，时间的流逝只会使它愈加深厚，祝你生日快乐，我的爱人!
　　Time will never change my love for you deep， the passing of time will only make it more and more deep， I wish you a happy birthday， my love!
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　　1、祝你人比花儿美，生日过的喜洋洋！
　　I wish you more beautiful than flowers, happy birthday!
　　2、生日就是生活中日日欢笑满足；生日就是生命中日日健康幸福。愿今天的你永远快乐！
　　A birthday is a day of laughter and joy in life. May you be happy today!
　　3、屋里很黑、没有你的陪伴、我变的好胆小。生日快乐！
　　The room is very dark, without your company, I become very timid. Happy birthday!
　　4、敬贺诞辰！愿这一切充满欢乐、成功！
　　Congratulations on your birthday! May all this be full of joy and success!
　　5、愿你从今往后，所遇到的一切，能给你向往热爱的力量。
　　May everything you encounter from now on can give you the power to yearn for love.
　　6、祝你永远开心快乐，健康幸福！生日快乐！
　　I wish you happiness, health and happiness forever! Happy birthday!
　　7、虽然书信往返是那样的难得，相聚的时刻是那样短暂，彼此的情谊却把我们紧紧相系。祝生日快乐！
　　Although the letters and visits are so rare, the time together is so short, but we are closely linked to each other\'s friendship. Happy birthday to you!
　　8、希望明年的今天，我还能陪你过生日。
　　I hope I can spend your birthday with you today next year.
　　9、祝愿你，在这美好的日子里，爱情甜蜜，事事如意。
　　I wish you, in this beautiful day, love is sweet, everything goes well.
　　10、愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐!
　　may your life brighter as each birthday comes and goes.the nicest kind of birthday that could be wishes for you.
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　　1、愿我在生日的日子里，充满绿色的畅想，金色的梦幻。May my birthday be filled with green fantasies and golden dreams.
　　2、做自己想做的事，爱自己想爱的人，一步一步实现自己的价值，生日快乐！Do what you want to do，love the person you want to love，realize your value step by step，happy birthday！
　　3、给我生日祝福的人那么多，却偏偏少了我最想要的一个人的祝福。Give my birthday blessing so many people，but it happened to be less than I want the blessing of a person.
　　4、支支灿烂的烛光，岁岁生日的幸福。幸运的你，明天会更美好！The candles, but each birthday happy. Lucky you, tomorrow will be better!
　　5、抓住今天的小尾巴，祝自己生日快乐！朋友圈的你们，你们也要快乐哦！Grasp today\'s little tail and wish you a happy birthday！Friends circle of you，you also want to be happy！
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　　Mayyourbirthdaybeacelebrationofthelife.Wishyouallhappiness,healthandprosperitywithmanyreturnsoftheday.
　　愿你的生日是对生命的歌颂，祝健康快乐，事业蒸蒸日上。
　　Ihastentocongratulateyouonthecomingofyourbirthday.Maygladnessfillyoureveryhourwithjoytolightyourway.
　　我急切地祝贺你生日的到来，愿你时时刻刻都充满欣喜，照亮前程。
　　Wishyouawholeworldofhappinessnowthatyourbirthdayishere.Mayyourmemoriestodaybewarmones.Mayyourdreamstodaybedear.mayyourjoylastthroughtheyear.
　　愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你今天的梦想甜美，愿你这一年称心如意！
　　Iwanttobeoneofthefirstwhosay\"Happybirthdaytoyou\".Mayeverythingittaketomakeaveryhappyandsuccessfulyear!
　　希望我是第一个向你道“生日快乐”的朋友，愿这一年中快乐、成功！
　　Mybirthdaywishestoyouarethewarmest.Mayalltheplansyouaremakingworkoutjustrightforyouandmaylifealwaysbringthebestthingsyourway.热烈祝贺你的生辰！
　　愿你的计划都能实现、愿你的生活永远美丽！
　　Isincerelyfeelagratefulinterestineachreturnofthishappyanniversary.Sendyouabirthdaycardandtheaccompanyinggiftisatokenofmybestwishesforyoursuccessandhappiness.
　　每到你的生日，我都十分快乐。送上一张生日卡和一件礼物，略表心意。祝事业成功、生活幸福！
　　Agiftofloveforyourbirthday,whichisawarmwishfrommyheart.Happinessforyourbirthdayandalways.
　　送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安！
　　Itisnoteverydayyouhaveabirthday,sohopeyouhaveawonderfulone.Mayitbefollowedbydaysandweeksandmonthsandyearsofhappinessforyou!不是每天都能过生日，希望你今天生日快乐，愿你年年岁岁幸福永伴！
　　Birthdaycomesandbirthdaygoeseachyear,andthisleavesthehappymemoriesforever.Maythisspecialdaybrightenseachhourlikesunshinethatcheerseveryflower.年年生日来而复去，留下永久的快乐回忆。愿今天的每时每刻都充满明媚，似阳光普照鲜花绽放！
　　Herecomestodaywithspecialprideinalltheachievementsyouhavemade.Mayyourdearestwishesthroughalltheyearsinstorecometrue,andmakeyouhappierthanyouhaveeverbeenbefore.
　　愿你宿愿得偿，快乐幸福更胜以往。
　　Lookingbackacrosstheyears,wecometorealizethatittakesmanybirthdaystomakeuskindandwise.Growingolderonlymeansthespiritgrowsserene.Happybirthday!
　　回首以往，我们渐渐认识到，是这些众多的生日使我们宽厚仁爱，更增智慧，年龄的增长使心境愈趋宁静。祝生日快乐！
　　Mayyourlifebrighteraseachbirthdaycomesandgoes.Thenicestkindofbirthdaythatcouldbewishesforyou.
　　愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐！
　　Mayyourbirthdaybringlotsofjoyintheyearyouhavebegun.Acceptmywishesformanyhappyreturnsonyourbirthday.
　　愿你的生日带给你无限快乐的一年，请接受我的生日祝福！
　　Mayeachhourbehappyoneonthisspecialday.Maythedayaheadbemorethanhappy,too,asallyourdreamsandplansworkoutjustrightforyou.
　　祝你在这特殊的日子里，时时刻刻都充满快乐，祝你来日多福，捷报频传！Wishingyouawonderfulbirthday.Youmakethisworldanicerplacejustbybeingsokindhearted.Maythisdaythatisallyourownholdhappinessforyouandtheyearstocomebefilledwithallthebestthings,too.
　　祝你生日快乐，你的善良使这个世界变得更加美好，愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花！
　　Haveagreatday,fortodayisyourbirthdayandawonderfulevent.Wishyouhappinessunfoldinglikethepetalofarose.
　　生日之际，祝你度过妙不可言的一天，愿你的幸福如绽放的玫瑰般芬芳！
　　Mygreetingscomewithaffectionforthenicestkindofbirthdaythatcouldbewishedforyou.Whenthisdaycomestoanendandyouliedowntorest,maythepeaceofagoldendreambefilledwithhappiness.我的祝福捎来我对你的爱，愿你的生日过得称心如意，当一天过去，你躺下享受安宁，愿幸福弥漫你恬静的金色梦境。
　　AlittlebirthdaywishjusttoletknowhowmuchIcareaboutyou.Mayyouseekallthebestthattheworldhastogive.Mayyouneverstoplearningforaslongasyoulive.
　　小小的生日祝福。略表我的心愿。愿你的追求孜孜不倦，愿你永远学而不厌。
　　Behappy,becheerful.It\'stimetocelebrate.Myfriendwasborntoday.Hopeyourcourseischartedforlotsofluckalltheyearthrough.
　　祝你幸福，愿你快乐，庆祝今天你来到这个世上。在生命航程新的一年中，愿幸运时时与你相伴！
　　Myheartiestbirthdaygreetingstoyou,afeelingmuchwarmerthananybodycanknow.Bestwishesforeverythingyourheartdesireintheyear.
　　我诚挚的生日祝福，情深意重，祝你在未来的一年里，心想事成！
　　Letmejoinallyourotherfriendsinwishingyouahappybirthday.Todayspeciallybelongstoyou.Takethischancetoenjoyyourselfineverythingyoudo.
　　让我与你的朋友们一道共庆你生日快乐，今天属于你，祝你欢欢喜喜！
　　Myspecialwishmaybringyouhealth,luckandhappinesseachminute!Hopeitreallyprovestobethenicestbirthdayyouhavespent.
　　给你我特别的祝福，愿它每分每秒都带给你健康、好运和幸福。希望这是你度过的最美好的生日！
　　Warmestwishesthatyourbirthdayholdsnothingbutthebest.Thefinestthingsinlifetodayandeveryday!热烈祝贺你的生日，愿生日中最美好的一切属于你！
　　Mayyouenjoytothefullestthejoyoftoday.Wishingthatyourspecialdaybeawinneralltheway!
　　愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心！
　　Allowmetocongratulateyouwithallmybestwishesuponyourhavingreachedyoursixtiethbirthday.Mayyoulivealong,healthyandjoyfullife.
　　在您六十大寿之际，请允许我向你表示最衷心的祝福，祝你健康、长寿、生活愉快！
　　Inhonourofyourmovingoutofthetwenties,wearegivingyouamarvelousbirthdayparty.
　　为庆祝你跨越二十岁，我们准备了一个盛大的生日宴会。
　　Awishforyourwonderfulbirthdaythatbringsaworldofbrightandlovelythingstoremembereachdaythroughtheyear.
　　生日来临，带给你无数的快乐日子，一年中天天都会想起，生日的快乐、温馨。
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　　1、I sincerely feel a grateful interest in each return of this happy anniversary.Send you a birthday card and the accompanying gift is a token of my best wishes for your success and happiness.
　　每到你的生日，我都十分快乐。送上一张生日卡和一件礼物，略表心意。祝事业成功、生活幸福!
　　2、Warmest wishes that your birthday holds nothing but the best.The finest things in life today and every day!
　　热烈祝贺你的生日，愿生日中最美好的一切属于你!
　　3、May your birthday be a celebration of the life.Wish you all happiness,health and prosperity with many returns of the day.
　　愿你的生日是对生命的\'歌颂，祝健康快乐，事业蒸蒸日上。
　　4、Happy birthday to an attractive, intellectual, sophisticated and all round splendid person.
　　祝福一位美丽迷人，聪明大方，成熟端庄，又倍受赞叹的妙人儿，生日快乐。
　　5、My special wish may bring you health,luck and happiness each minute!Hope it really proves to be the nicest birthday you have spent.
　　给你我特别的祝福，愿它每分每秒都带给你健康、好运和幸福。希望这是你度过的最美好的生日!
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　　1、Happy birthday. May gladness fill your every hour on this special day.
　　生日快乐!愿这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
　　2、Warm wishes on your birthday. I send along my love and affection for you as well as a small gift. Take care!
　　热烈祝贺你的生日，捎给你我对你的爱，也寄去一件小礼物，多保重!
　　3、Affectionate birthday greetings. Birthday means a new beginning and a new chance to take hold on life.
　　在你生日之际，向你致以亲切的祝贺。生日意味着一个新的开端，意味着重新把握生活的机会。
　　4、It\'s time to celebrate your birthday. Happy birthday to an attractive and intellectual girl.
　　是庆祝你生日的时候了，祝福美丽、聪颖的你生日快乐!
　　5、Many happy returns of this special day. All our best wishes go to you on your birthday.
　　祝你生日快乐，给你我们所有的祝福!
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